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群力战新冠  爱心献犹他 

【04/07 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询=== 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 397,726 (自昨晚 6pm +30,897)。死亡: 

12,788(+1,930)，治愈: 21,849(+2,268)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)   

2. 犹他州卫生厅中午公布的确诊新冠病毒病例 1,738(+63)，总共测试 34,647 人，阳性率

5.02%；其中住院人数累计 148(+10)，占总病例的 8.52%；死亡病例累计 13，死亡率 0.75%；

治愈 26 人(1point3acres.com 数据)。今日新增病例数是 12 天以来继昨天的最低值之后又㇐个

新低。犹他州新冠病毒病例的增长基本符合亚指数增长，增长参数 p 值过去两天有明显下降 

(p=0.68)：http://castut.org/covid-19/utah0407.png. 郡(区)分布：Salt Lake 807(+30), Summit 

265(+5), Utah 236(+13), Davis 158(+4), Wasatch 80(+1), Weber-Morgan 75(+4), Southwest 
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Utah 42, Bear River 37(+4), Tooele 23(+1), San Juan 5, Central Utah 4, Southeast Utah 3, 

TriCounty 3(+1). 

3. 盐湖郡居家令将于四月 13 号到期。现在盐湖郡的政府官员就延期到何时进行辩论。该居家令

可能延期到 Memorial Day。盐湖郡郡长表示会在本周四或周五出台延期令。来源：
https://www.sltrib.com/news/2020/04/07/salt-lake-county-may/ 

4. 州长赫伯特在今天的新闻发布会开始时戴着口罩。他强调了美国小型企业管理局的冠状病毒缓

解方案，尤其是“薪水保护计划”（PPP）。他鼓励企业从 4 月 4 日星期五开始申请 PPP，网址

为 https://www.sba.gov/funding-programs/loans/coronavirus-relief-options。如果 PPP 贷款用于薪金

成本，抵押贷款利息，房租和水电费，则该笔贷款将被完全免除（由于可能很高的认购额，必须

将至少 75％的被免除金额用于薪水）。贷款付款也将推迟六个月。不需要抵押或个人担保。政府

和贷方都不会向小企业收取任何费用。贷款免还宽恕基于雇主维持或迅速重新雇用雇员并维持原

工资水平。如果全职员工人数减少，或者薪水和工资减少，贷款宽恕将减少。该贷款的期限为 2

年，利率为 1％。有关更多信息，请参见 https://coronavirus.utah.gov/business/。 

5. 在 4/7 新闻发布会上，州流行病学家 Dunn 博士介绍说，犹他州的冠状病毒检测阳性率很稳定

（〜5％），而假阳性检测率也很低。 因此，公共卫生将所有阳性测试视为真实阳性病例，并进

行接触者追踪。 接触跟踪调查从患者出现症状的前两天开始。她还说州里㇐直在积极致力于解决

采样棉签短缺的问题。 

6. 由于新冠疫情的影响，犹他州的 Medicaid 医疗辅助计划暂停了对成员的社区参与或工作的强

制要求。 Medicaid 的成员不再要求注册找工作，也不要求完成评估，参加训练项目或寻找工

作。详情请见：https://medicaid.utah.gov/expansion/community-engagement-requirement-

suspended/?eType=EmailBlastContent&eId=87a56d81-868e-4f08-83bf-572a9b77fac8。  

7. 犹他华人金钉协会协同犹他州旅美科协(CAST-UT)等抗疫联盟组织主办视频讲座。邀请到中国

新冠肺炎病毒的的两位著名防疫专家，将特别为犹他华人社区主讲有关新冠肺炎预防和治疗的话

题。讲座时间：犹他本地时间 4 月 7 日周二晚 8 点（北京时间 8 日上午 10 点）。详情请见海

报：http://www.castut.org/covid-19/UCGS-lecture-0407.pdf。  

 

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 
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● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain 提供 COVID-19 自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC 网页 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah 新冠病毒工作组网页 https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah 新冠病毒工作组捐赠网页 https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公民疫情防范网页 http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20 个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-
19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 
● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询=== 
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Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 

 

【04/07 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-
commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases: 397,726 (+30,897), Deaths: 12,788(+1,930), Recovered:21,849(+2,268). 
(https://coronavirus.1point3acres.com/).  

2. Utah COVID-19 Cases reported by Utah Department of Health as of today: 1,738(+63) confirmed cases 
total, number of people tested 34,647, positive rate 5.02%; Hospitalization 148(+10), 8.52% of the total 
cases; death cases 13, death rate 0.75%; recovered cases 26 (data from 1point3acres.com). The number 
of new cases is the new lowest in last 12 days following yesterday’s low value. The growth of 
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coronavirus cases in Utah has been mainly following subexponential growth trend, and the growth 
parameter p showed a clear drop in last two days (p=0.68): http://www.castut.org/covid-
19/utah0407en.png. Distribution in counties (areas): Salt Lake 807(+30), Summit 265(+5), Utah 
236(+13), Davis 158(+4), Wasatch 80(+1), Weber-Morgan 75(+4), Southwest Utah 42, Bear River 37(+4), 
Tooele 23(+1), San Juan 5, Central Utah 4, Southeast Utah 3, TriCounty 3(+1). 

3.  Gov. Herbert wore a face-mask when he began today’s press conference. He emphasized on the US 
Small Business Administration’s coronavirus relief options, especially Paycheck Protection Program 
(PPP). He encouraged business to apply for PPP, start on Friday 4/10 at https://www.sba.gov/funding-
programs/loans/coronavirus-relief-options. The loan will be fully forgiven if the funds are used for 
payroll costs, interest on mortgages, rent, and utilities (due to likely high subscription, at least 75% of 
the forgiven amount must have been used for payroll). Loan payments will also be deferred for six 
months. No collateral or personal guarantees are required. Neither the government nor lenders will 
charge small businesses any fees. Forgiveness is based on the employer maintaining or quickly rehiring 
employees and maintaining salary levels.  Forgiveness will be reduced if full-time headcount declines, or 
if salaries and wages decrease. This loan has a maturity of 2 years and an interest rate of 1%. More 
information see https://coronavirus.utah.gov/business/. 

5. At 4/7 press conference, Dr. Dunn, the State Epidemiologist, briefed that Utah has a stable positive 
rate (~5%) of coronavirus testing and very low rate of false positive testing results as well. Therefore 
public health treats all positive tests as true positive cases and conduct contact tracing. The contact 
tracking starts two days before a patient who had symptoms. The state has been actively working on 
swab shortage.   

6. Due to COVID-19, Medicaid has suspended the Community Engagement (self-sufficiency/work) 
requirement.  Medicaid members do not need to register for work and do not need to complete the 
assessment, training programs, or job searches. For more information click here: 
https://medicaid.utah.gov/expansion/community-engagement-requirement-
suspended/?eType=EmailBlastContent&eId=87a56d81-868e-4f08-83bf-572a9b77fac8.   

 

—— 

● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 
● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 
● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 
● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  
● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      
● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  
● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  
● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 
● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 
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● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  
https://fb.com/castutah/   

● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 
https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

 
 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and 

Tele-medicine. === 


